
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 645
Ministeren bedes redegøre for, hvad baggrunden er for, at regeringens forslag
om besparelser på børne- ungeydelsen, jf. regeringens udspil ”Et stærkere
Danmark – Jobreform” offentliggjort den 30. august 2016, er forskellig fra det
loft over børnefamilieydelsen, som den tidligere VK-regering indførte med
Genopretningspakken i 2010. I forlængelse heraf bedes ministeren redegøre
for forskellene mellem det loft over børnefamilieydelsen, som den tidligere
VK-regering indførte med Genopretningspakken i 2010, og som den tidligere
socialdemokratiskledede regering fjernede i 2012, og det loft som regeringen
har foreslået, herunder i forhold til antal familier, der forventes at blive berørt,
og i hvilken grad familierne berøres økonomisk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Julie
Skovsby (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. oktober 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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